
W związku z planowaną wycinką drzew na ul. Piłsudskiego zwracamy się do Pana 
o wyjaśnienie jaki jest planowany jej zakres. 

Zarówno mieszkańcy Koszalina jak i my radni z Klubu Koalicji Obywatelskiej jesteśmy zaniepokojeni 
ewentualną skalą tych działań. 

Ulica Piłsudskiego to jedno z najpiękniejszych miejsc w naszym mieście, którego walorem są piękne, 
stare drzewa będące również częścią miejskiego ekosystemu. Zatem wycięcie ich byłoby nie tylko 
beztroską i brakiem perspektywicznego działania, ale również degradacją środowiska w naszym 
mieście. 

W związku z ustaleniami z 2020 roku o zmianach w projekcie, mających na celu ocalenie jak 
największej ilości drzew w tym miejscu, oczekujemy informacji, które i z jakich przyczyn mają być 
wycięte. Do tego czasu wnioskujemy o wstrzymanie planowanej od poniedziałku wycinki. 
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